
Nota van aanvullingen en wijzigingen Strategische Sportnota. 
 
 

 Inspreker / instantie Omschrijving Reactie 
1 Hockey Club 

Helmond (HCH) 
1. Blij met onderkenning van knelpunten en de plannen 

om daar oplossingen voor te gaan bieden.  
 

2 Bewoners Horst en 
Gistel 

1. Geen uitbreiding HCH zonder adequate 
maatregelen in de wijk voor verkeer, paal en perk 
aan geluidsoverlast, geen parkeeroverlast, lagere 
snelheden verkeer, en geen vervuiling door 
zwerfafval.  

2. Wij zullen ons met alle wettelijke middelen 
verzetten tegen het voorgenomen plan van het 
college zoals neergelegd in de sportnota zolang 
bovenstaande punten niet adequaat zijn 
geadresseerd.  

Voor het college is uitbreiding van hockeyvelden zonder rekening te houden 
met aspecten als parkeren, verkeer en het nemen van maatregelen om 
overlast te beperken geen optie. Indien het sportpark wordt uitgebreid zal er 
altijd een nota van randvoorwaarden opgesteld worden waaraan de 
uitbreiding dient te voldoen. In deze nota van randvoorwaarden zal ook het 
aspect “ontsluiting, parkeren en beperken van overlast onderdeel zijn.  

3 Stichting Klankbord 
Aarle-Rixtel  

De Stichting acht uitbreiding van de hockeyclub 
Helmond niet wenselijk gezien de ecologische status 
van het gebied en dat verder aantasting van het 
Goorloopdal ongewenst is.  

Het is begrijpelijk dat de Stichting Middengebied zich wil inzetten voor de 
ecologische waarde van de Goorloopzone. Voor wat betreft de toekomst 
geldt dat indien het sportpark wordt uitgebreid er altijd een nota van 
randvoorwaarden opgesteld zal worden waaraan de uitbreiding dient te 
voldoen. In deze nota van randvoorwaarden zal ook het aspect natuurwaarde 
en milieu onderdeel zijn. 

4 Dhr. Tuinenbreijer 
(bewoner Horst)  

1. Kunt U mij een onderbouwing geven van de 
ramingen van de voorgestelde investeringen die 
nodig zijn voor realisatie van de verschillende 
uitbreidingsmogelijkheden (opties), bijvoorbeeld de 
ramingen van de posten ‘2e verkeersontsluiting’, 
‘natuurcompensatie’, ‘uitbouw opstallen’, 
‘grondverwerving’ enzovoorts?  

2. Hoe zijn de ramingen tot stand gekomen?  
3. Hoe betrouwbaar acht U de ramingen?  
4. Is een ‘PM raming’ van de investering 

‘grondverwerving’ acceptabel om een besluit te 
nemen? 

5. Impliceren de uitbreidingsmogelijkheden ingrepen in 
de  Ecologische Hoofdstructuur (EHS) rondom de 
huidige hockeyvelden? 

6. Zijn er publicaties beschikbaar waarin wordt 

1. In de Strategische Sportnota wordt bij de eventuele uitbreiding van de 
Hockeyclub Helmond een totale raming genoemd van de kosten. 

2. Ramingen worden door de planeconomen van de afdeling Grondzaken 
van de gemeente Helmond opgesteld. Tevens beschikt de gemeente 
over een eigen Ingenieursbureau die voldoende capaciteit heeft om een 
deskundig oordeel te kunnen geven.  

3. Zie 2 
4. Er worden in de Strategische Sportnota geen PM posten genoemd. Bij 

gronden die door de gemeente nog verworven moet worden is het niet 
gebruikelijk om prijzen te benoemen.   

5. Een deel (circa 0,2 ha) van de uitbreiding zal een ingreep in de EHS 
impliceren. Hiervoor zal natuurcompensatie een opgave zijn. De EHS 
gebieden staan beschreven in de Provinciale Verordening Ruimte.  Voor 
het college is het uitbreiden van het bestaande hockeycomplex zonder 
rekening te houden met aspecten als parkeren, verkeer en het nemen 
van maatregelen om overlast te beperken geen optie. Indien het 



aangegeven waarom de betreffende EHS-gebieden 
als EHS zijn aangewezen (bijzondere flora, fauna?) 

7. Neemt de Gemeenteraad in haar besluitvorming 
mee dat de omwonenden gezamenlijk en ieder voor 
zich met alle mogelijke wettelijke middelen zullen 
verzetten tegen het voorgenomen plan van het 
College zoals neergelegd in de Sportnota? 

sportpark wordt uitgebreid zal er altijd een nota van randvoorwaarden 
worden opgesteld waaraan de uitbreiding dient te voldoen. In deze nota 
van randvoorwaarden zal ook het aspect “ontsluiting, parkeren, 
natuurwaarde en milieu” onderdeel zijn. 

6. Zie 5 
7. Het college zal hier geen uitspraak over doen aangezien de vraag aan de 

gemeenteraad wordt gesteld.   
5 Voetbalclub Stiphout 

Vooruit  
1. De capaciteitsproblemen van Stiphout Vooruit zijn in 

tegenstelling tot wat er in de nota staat zijn de 
capaciteitsknelpunten niet opgelost door de aanleg 
van kunstgrasvelden mede door groei van de 
vereniging.  

De NOC*NSF norm is een theoretische benadering op basis van een 
rekenkundig model. Er wordt op basis van teams gerekend en het is een 
momentopname.  (peildatum 2011). Een norm is statisch en een hulpmiddel 
om een capaciteitsberekening te maken.  Hoe de vereniging organisatorisch 
omgaat met het beschikbaar aantal velden alsmede de kwalitatieve aspecten 
van een vereniging zegt niets over de NOC*NSF norm. Tweejaarlijks wordt er 
een herberekening uitgevoerd. De herberekening uit 2013 die de vereniging 
als bijlage heeft toegevoegd is niet geheel correct en zal met de vereniging 
besproken worden. . 

6 Stichting Jibb 1. Het bestuur is verheugd dat het college een 
meerjarenvisie op sport en bewegen samen met het 
sportveld wil uitwerken. Onze stichting wil een rol 
van betekenis spelen om het beleid van de 
gemeente te realiseren.  
a) Jibb biedt aan mee te willen werken aan het 
opstellen van beweegplannen per sportpark 
b) Samen met de gemeente krachten bundelen om 
de verenigingen te stimuleren sterker te worden 
c) meer aandacht voor schoonmaak en 
vervangen/onderhoud van standaarduitrusting in 
gymzalen 
d) wat gaat er met de City sporthal gebeuren? 
e) Jibb pleit ervoor om in overleg met de gemeente, 
zwemverenigingen en LACO een 
stimuleringsprogramma voor zwemmen op te zetten 
om de deelname aan recreatief zwemmen te 
bevorderen.  
f) Jibb pleit om de middelen voor 
verenigingsondersteuning in overleg met de 
betrokken verenigingen en Jibb op basis van een 
plan van aanpak te besteden.   

2. Reactie op de bijlage ‘de sport verkent’ 

1a/b) We zullen met Jibb in gesprek gaan wat de invulling van Jibb kan zijn 
bij het uitwerken van onze plannen voor de sportparken 
1c) Jaarlijks worden de uitrustingen van gymzalen gekeurd door de 
leverancier. De schoonmaak van de zalen heeft onze aandacht en zal met 
ingang van schooljaar 2013/2014 veranderen.  
1d) De citysporthal zal na oplevering van sporthal Suytkade niet meer 
beschikbaar zijn voor sport. Momenteel wordt er bekeken welke andere 
invulling de hal zal krijgen.  
1e) Wij omarmen dit plan en zullen hier met de exploitant van het zwembad, 
de verenigingen en Jibb over in gesprek gaan.  
1f) De middelen voor verenigingsondersteuning zullen worden ingezet voor 
het vitaliseringstraject.  
2a) Zal worden aangepast in de bijlage  
2b) Met de afdeling O&S zullen we hier afspraken over maken 
2c) Zal worden aangepast in de bijlage 
2d) De Iksportscan is in 2011 uitgevoerd bij diverse sportverenigingen. We 
zien dit middel niet als een middel om de vitaliteit van de vereniging optimaal 
te analyseren.  
2e) zie 1c 
2f) Zal worden meegenomen.  



a) alle 29 basisscholen hebben in 2012 het 
convenant met Jibb ondertekend.  
b) We willen in samenwerking met de gemeente en 
het Mulierinstituut een eenduidig 
monitoringssysteem opzetten zodat ontwikkelingen 
in Helmond goed gevolgd kunnen worden.  
c) Special Heroes wordt door Jibb uitgevoerd 
d) Overleg met gemeente over afnemen van 
Iksportscan bij verenigingen 
e) Graag aandacht voor onderhoud van 
binnensportaccommodaties  
f)Jibb wil graag als partner van de gemeente en 
wijkraden meedenken in het herijken van het 
speelruimtebeleid van de gemeente 
 

7 Bewoners St. 
Antoniusweg nrs 17, 
17A, 17B, 17C, 19, 
21,  

Als bewoners maken wij bezwaar tegen de mogelijke 
uitbreiding van het tenniscomplex TV Carolus om de 
volgende redenen:  
1. Uitbreiding is in strijd met huidige bestemmingsplan 
2. Uitbreiding betekent een toename van 
parkeeroverlast, een probleem dat geruime tijd al speelt 
3. Uitbreiding betekent een aantasting van het 
hondenlosloopterrein 
4. Uitbreiding zal tot een waardevermindering van onze 
woning leiden.  

1. Bij de verhuizing van TV Carolus van de Europaweg naar de huidige 
locatie is destijds al met de inrichting van het gebied rekening gehouden 
met een mogelijke (beperkte) uitbreiding van tennisbanen. Tot op heden 
is deze uitbreiding nog niet noodzakelijk geweest. Procedures om een 
uitbreiding mogelijk te maken zullen zorgvuldig worden gevolgd. 
(Brandevoort Oost)   

2. Bij een eventuele uitbreiding van banen wordt ook de parkeercapaciteit 
getoetst aan de parkeernormen en indien nodig worden uitgebreid met 
extra parkeerplaatsen.  

3. / 4. Er zal rekening gehouden met de ruimtelijke kwaliteit van het gebied.   
8  Tennisvereniging 

Carolus / Stichting 
Carolus Tennissport 
Helmond 

Wij vragen dringend om het benodigde budget toe te 
kennen, zodat we invulling kunnen geven aan onze 
ambities en de ambities van de stad Helmond. Wij gaan 
er vanuit dat de Raad het voorstel overneemt.  

 
 
 

9 TV ’t Trambaantje 1. Het groeiscenario van Brandevoort waarop de 
uitbreiding van TV Carolus is gefundeerd komt te 
vervallen aangezien de bouw van Brandevoort II 
naar de lange baan is geschoven. Indien de banen 
dan wel gerealiseerd worden zal dit een 
aanzuigende werking hebben op bewoners van 
andere wijken. Uitbreiding is niet in het belang van 
Helmond en de Helmondse tennisverenigingen. 
Verzoek om de nota te herzien.  

2. De gemeente zou moeten onderzoeken in hoeverre 

1. Brandevoort II zal worden afgebouwd waardoor op termijn de 
beschikbare capaciteit ontoereikend zal zijn. Maximeren van het aantal 
tennisbanen tot twaalf is aanvaardbaar gezien de groei van Brandevoort 
en de capaciteitsprognose.  

2. In het capaciteitsonderzoek, uitgevoerd door een extern adviesbureau, is 
een ledentalprognose uitgesplitst per wijk opgenomen. Hieruit blijkt dat 
35% van de leden afkomstig uit de wijk Mierlo-Hout en 48% uit 
Brandevoort.   



de leden van TV Carolus uit de eigen wijk(en) 
komen. 

10 Seniorenraad 
Helmond 

1. Een inventarisatie van het aanbod van bewegen 
voor ouderen en het onderzoeken van nieuwe 
mogelijkheden zou de Strategische Sportnota 
compleet maken.  

2. De Seniorenraad adviseert het college van 
Burgemeester en wethouders om in de visie en 
doelstelling van de Strategische Sportnota 2013 het 
stimuleren en het bewegen voor ouderen op te 
nemen.  

 

1. Nieuwe mogelijkheden voor het bewegen van ouderen zullen we 
meenemen in de ambitie om sport- en beweegparken te realiseren in 
Helmond. ‘De beweegwijzer’ van de LEV groep is een inventarisatie van 
sport- en beweegmogelijkheden voor 55+ers.   

2. Een van de hoofdpijler uit de nota is ‘een leven lang sporten en 
bewegen’. In de uitwerking van de nota zal er aandacht zijn voor het 
stimuleren van bewegen voor  ouderen in onze stad.  

11 Gehandicapten 
Overleg Helmond 
(GOH)  

Het GOH beveelt aan: 
1. Concrete maatregelen opnemen om het sporten 

door mensen met een handicap te bevorderen 
2. Een gezamenlijke actie van GOH en gemeente om 

de toegankelijkheid van de sportaccommodaties te 
onderzoeken en waar nodig te verbeteren.  

3. Advies om geen specifieke  namen te noemen, 
maar het te verwoorden naar enkele 
sportaccommodaties krijgen nieuwe velden.  

1. De concrete maatregelen zullen we meenemen in het 
uitvoeringsprogramma van de sportnota.  

2. Het aanbod om de toegankelijkheid te onderzoeken nemen we van harte 
aan.  

3. Geen specifieke verenigingsnamen noemen in de nota (voorgestelde 
investeringen)  in de sportnota zorgt voor onduidelijkheid bij de 
verenigingen.  

12 Rood Wit ‘62 
 

1. Om onze huidige status en een belangrijke positie in 
de wijk Rijpelberg te kunnen uitbouwen is het 
belangrijk dat we onze kernactiviteit zo goed 
mogelijk kunnen uitvoeren. Aan de vraag uit de wijk 
kunnen wij maar net voldoen en voorzien wij 
problemen voor de toekomst. De aanleg van 
kunstgras biedt voor ons de ruimte om als 
vereniging meer te kunnen doen voor de wijk en 
maakt ons een sterkere vereniging.   

Het aanleggen van kunstgras kan aan de orde komen wanneer knelpunten in 
capaciteit niet anders kunnen worden opgelost. Qua voetbalcapaciteit is er 
momenteel geen probleem al is de groeimogelijkheid van de vereniging erg 
beperkt. Prioriteit wordt gegeven aan kunstgrasvelden die multifunctioneel 
worden gebruikt. In het kader van deze multifunctionaliteit (sport- en 
beweegparken) wordt er in de voorjaarsnota 2014 voorgesteld om 1 
kunstgrasveld aan te leggen op sportpark Rijpelberg.  
 
 

13  Voorzittersoverleg 
Helmondse Amateur 
Voetbalverenigingen 

1. Er zijn geen beleidsmatige doelen of een 
toekomstvisie met betrekking tot de voetbalsport 
opgenomen in de nota.  
 

2. Mogelijkheid om te reageren op de nota is te kort.  
 
3. Verzoek om in overleg te gaan over het hoofdstuk 

voetbal.  

1. De nota gaat niet over het niveau van desbetreffende sportverenigingen. 
De insteek is sterke sportverenigingen, ongeacht tak van sport.  
 
2. Voor alle organisaties en adviesraden is de duur  van de inspraak gelijk. 
We betreuren het dat het voor het voorzittersoverleg niet gelukt is om eerder 
dan 16 april aan te geven dat inhoudelijk reageren niet mogelijk was in dit 
tijdsbestek.  
3. Binnen de voorgestelde procedure is er geen gelegenheid om alsnog in 
overleg te gaan. Graag gaan we in overleg met het voorzittersoverleg over de 



uitwerking van de sportnota.  
14 Dhr. van Gaalen 1. Wat zijn de criteria om voor een kunstgrasveld in 

aanmerking te komen? 
2. Indien de kosten zo hoog zijn om een nieuw veld 

aan te leggen, dan is het wellicht een optie om een 
bestaand kunstgrasveld, daar waar overcapaciteit is, 
te verplaatsen naar het Rood-Wit ’62 complex  

1. Het aanleggen van kunstgras kan aan de orde komen wanneer 
knelpunten in capaciteit niet anders kunnen worden opgelost. In de 
voorjaarsnota 2014 wordt voorgesteld om 1 kunstgrasveld aan te leggen 
bij Rood-Wit ’62 t.b.v. multifunctioneel gebruik.  

2. Het verplaatsen van een bestaand kunstgrasveld is cultuur-technisch niet 
mogelijk 

 


